

Ungdomsledarmöte 26/1-2023

Deltagare: Ann-Charlott Svensson, Bo Westerberg, Daniel Dalek, Frida Högnert, Kalle Andersson, Kim Pettersson, Lars Westberg, Patrik Berggren, Per Kristensen, Pia Hallstensson, Stefan Kile, Thomas Reinholdsson, Martin Ericson, Mikael Andersson

Ungdomsgala/avslutning på Hebe 2/4

- Skridskokul? Nytt lag i så fall (P8)

YF vill utse en kille och tjej som "bästa kompis"

2023

Bästa 2007 tjej och kille

Bästa 2006 kille

A-lag kval

- Om A-laget måste kvala kommer det att påverka oss
- Kiosk, maskot, bollkallar
- De som skulle ha AIK-matchen är skrivna
- Resten får vi improvisera på.
- Kan påverka träningar, inställda eller förlängd säsong.

Målvaktsträning 19/2

P17 1 st

P16B 1 st

F14 – ingen närvarande ledare som kan svara

P14B 0 st

P11 2 st

Nya mjuka sarger

Ligger vid 7-mannamålen. Ska förvaras i väskorna.

Får gärna användas vid träning

Finns även 4 st mål för 5 mot 5. Ligger i materialförrådet. Får inte förvaras i hallen. Behöver monteras upp och ner.

Bidrag Mio 35000 kr, förslag vad vi kan använda det till

- Konor/däck
- Lite större västar
- Bollar
- Sjukvårdsväskor per lag
- Reseslip
- Manuell slip
- Träningströjor till de yngsta lagen för utlåning
- Tröjor till bollkallar

Hur har det fungerat denna säsong

Kiosk

- Var frysta korvar och bröd vid något tillfälle. Troligtvis ingen som plockat fram inför matchen.
- Otydlighet kring personella resurser
- 2 h innan är för tidigt, behöver alla vara där. Kanske borde styra att några få är tidiga (antal?)
 - Derby på annandagen kan vara ett undantag
- Borde finnas tydliga inplastade instruktioner, enklare och tryggare
- 15-16 åringar borde kunna få hjälpa till, det gör alla andra klubbar
- Många som frågar efter glögg
- Sälja toast? Väldigt uppskattat på poolspel

Bollkallar

- Tjejerna tyckte att det blev för många tillfällen.
- Önskemål om att de äldsta inte ska behöva stå bollkallar.

C-hall

- Det har fungerat bra. Var lite tidigt för U9 på måndagar. Hade gärna haft 1h
- Bra att de inte försvinner iväg
- Bra för P14B också som fått mer istid

Istider

- Vissa föräldrar tycker att 17.00 är tidigt.
- Skridskokul borde starta tidigare. Hade kunna ta söndag i början om lördag inte fungerar bara för att komma igång.
- U9 fick ingen tid på lördagar i början eftersom det inte var skridskokul

Hur ser det ut i lagen, växt eller tappat spelare?

P17: +1

P16B: både tappat och fått tillbaka

F14: -2

P14B: +2

F12: -1

P11: +3 totalt, tappat och förlorat

P10: +2

F10: +9

P9: +1 kanske några fler på G

Nytt lag från skridskokul, finns ett lag med barn födda 2016. Får köra på skridskokul ett år till som ett P8-lag. Behöver få in någon ledare till detta. Får spana efter föräldrar med killar födda 2016.

Kan det finnas ett samarbete med THC? Hur gör andra föreningar?

Vill att pojklagen har en plan för vilka lag som ska anmälas till nästa lag och hur det ska fungera.

- Frida bokar ett tillfälle i mars
- Lag som är med:
 - P17, P16B, P14B